
 
 

Schriftelijke vraag1: 
 
Vraagnummer: S- 702 (2024-066394) 

 
Datum indiening: 15 november 2024 

 
Onderwerp: Blaashal   
 
Naam indiener: Elvira Patelias 

 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 

 
Inleiding/Aanleiding: 
In de wintermaanden staat de blaashal op het terrein de Pas in Elst. Dit om in de sportbehoefte van de 
leerlingen van de middelbare scholen in de Westeraam te voldoen en om de mogelijkheid tot binnen 
sporten te geven aan de leden van de hockey vereniging HCOB. Kosten worden gedeeld; de 
Gemeente Overbetuwe en HCOB. 
Wij hebben informatie ontvangen dat de hockeybond, KNHB, de locatie heeft afgekeurd omdat het 
niet over kleedkamers met toilet en douche beschikt. Dit betekent dat de hockeybond op zoek moet 
gaan naar een andere locatie en dat aan de oorspronkelijke opzet niet kan worden voldaan.  

 
 
Onze vragen. 

  
1. Is het bij het college bekend dat de KNHB de locatie heeft afgekeurd? 
2. Zo ja, is er gekeken naar een oplossing? En welke zou dat zijn? 
3. Is het mogelijk om de kleedkamers van de voetbalverenigingen te gebruiken? 
4. Klopt het dat als de HCOB geen gebruik maakt van de blaashal er minder huurinkomsten zijn? En 
welke gevolgen heeft dat voor de exploitatie van de blaashal? 
 
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Gemeentebelangen Overbetuwe 
Elvira Patelias 
 

 
1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 

inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 

vragen te beantwoorden is 30 dagen. 

Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 


